
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 9. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 405
Vil ministeren kommentere på og forholde sig til rektor på Fjerritslev Gymnasium, Mikkjal 
Helmsdals, udtalelse: ”Vi ser allerede ind i et underskud på over en million, og vi har 
været stillet i udsigt, at der ville komme en taxameterreform, der ville styrke de små 
uddannelsers økonomi. Vi har derfor udskudt en del besparelser og udskudt investeringer 
i bygninger og vedligehold. Hvis det her bliver vedtaget, må vi konstatere, at vi bliver nødt 
til at foretage nedskæringer for at få råd til at vedligeholde og investere"? Der henvises til 
artiklen ”Udkantsgymnasier mister penge trods løfter om det modsatte: - Det vil ramme os 
meget hårdt, siger rektor” Avisen Danmark, den 6. september 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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